
 

Αθήνα, 6 Μαΐου 2025 

ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

Θέμα: «Τραγικές ελλείψεις σε προσωπικό στην Αστυνομική Διεύθυνση Αργολίδας» 

Για κατακερματισμένα αστυνομικά Τμήματα και τραγικές ελλείψεις σε προσωπικό κάνουν λόγο οι συνδικαλιστές Αστυνομικοί του 
Νομού Αργολίδας, την ώρα που ο Υπουργός Προστασίας του Πολίτη συνεχίζει με συνεντεύξεις του να «διαφημίζει» την άρτια δήθεν 
λειτουργία της ΕΛΑΣ. 

Όπως αναφέρεται στο από 5/5/2025- 801/3/41 έγγραφο της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Αργολίδας, αυτή τη στιγμή, λόγω 
μετακινήσεων σε άλλους Νομούς και Υπηρεσίες, η αστυνομική δύναμη του Νομού υπολείπεται κατά 56 άτομα, πέραν των 40 κενών 
οργανικών θέσεων και των κενών που θα δημιουργηθούν λόγω αποστρατειών συνταξιοδότησης. Μιλάμε δηλαδή για μια 
υποστελέχωση που αγγίζει το 50% της απαιτούμενης δύναμης. Σημειωτέον, δε, ότι αυτός ο αριθμός, για την περσινή χρονιά, είχε 
ανέλθει στα 34 άτομα, αλλά και πάλι το Υπουργείο δεν έλαβε καμία μέριμνα, με αποτέλεσμα κάθε χρόνο η κατάσταση να 
χειροτερεύει, δημιουργώντας σοβαρά προβλήματα στους ίδιους τους εργαζόμενους- αστυνομικούς αλλά και στο παρεχόμενο 
επίπεδο ασφάλειας προς τους πολίτες.  

Οι περιγραφές των αστυνομικών υπαλλήλων του Νομού, σχετικά με το πώς προσπαθούν, παρά την τραγική υποστελέχωση, να 
ανταποκριθούν με ευσυνειδησία στα καθήκοντά τους, προκαλούν απορίες για το κατά πόσο η πολιτική ηγεσία του Υπουργείου 
ενδιαφέρεται πράγματι για την ομαλή λειτουργία των ΑΤ ή απλά κάνει επικοινωνιακή πολιτική στην πλάτη του ψυχικά και σωματικά 
κουρασμένου προσωπικού που έχει απομείνει για να προσφέρει τις υπηρεσίες του.  

Επειδή όπως αναφέρουν οι ίδιοι οι αστυνομικοί, από τις τρεις ομάδες ΟΠΚΕ που είχαν έλθει στον Νομό με απόσπαση για να 
επικουρήσουν, έχουν παραμείνει μόνο οι δυο, με αποτέλεσμα να έχει αυξηθεί για το υπάρχον προσωπικό ο φόρτος εργασίας, την 
ώρα που μειώνεται η όποια δύναμη έρχεται για βοήθεια,  

Επειδή κατά τις βραδινές ώρες, λόγω έλλειψης αστυνομικών και οδηγών περιπολικών, οι περιπολίες είναι ελάχιστες και στην 
περίπτωση που χρειαστεί δεύτερη εποχούμενη δύναμη για βοήθεια σε κάποιο συμβάν, αυτή φτάνει με μεγάλη καθυστέρηση γιατί 
βρίσκεται σε κάποια άλλη περιοχή ανάγκης, με ό,τι φυσικά αυτό συνεπάγεται για τον εργαζόμενο αστυνομικό και φυσικά για τον 
πολίτη,  

Επειδή πολύ συχνά, στα ΑΤ του Νομού ο εκάστοτε Αξιωματικός Υπηρεσίας καλείται μόνος του, χωρίς συνάδελφο να επικουρεί, να 
εκτελεί ταυτόχρονα πολλαπλά καθήκοντα, από γραμματειακή υποστήριξη, τροχαία περιστατικά, μέχρι και μεταφορά συλληφθέντων,   

Επειδή για να καλυφθούν οι βάρδιες και οι ανάγκες της περιοχής, όλοι οι εργαζόμενοι (ΔΙΑΣ, Αξιωματικοί, ΟΠΚΕ, κα) μοιράζονται, 
κυριολεκτικά, όλες τις ευθύνες  (περιπολίες, οδηγούν περιπολικά, συμπληρώνουν κενά στην γραμματεία, συνδράμουν στα τροχαία, 
μεταβαίνουν στα Δικαστήρια, κα), χωρίς να υπάρχει συγκεκριμένος σχεδιασμός λόγω της εξοντωτικής έλλειψης προσωπικού, 

Επειδή, όπως σημειώνεται στο συγκεκριμένο έγγραφο της Ένωσης Αστυνομικών Υπαλλήλων Αργολίδας, «δεδομένης της 
εκλιπούσας δύναμης, έχει φτάσει πια να θεωρείται πολυτέλεια η αστυνόμευση του ευρύτερου τομέα Άργους- Ναυπλίου», εγείροντας 
σοβαρά ζητήματα ασφαλείας τα οποία βαραίνουν απευθείας την πολιτική ηγεσία του Υπουργείου,   
 

Ερωτάται ο αρμόδιος Υπουργός: 

1. Πως απαντά στους εργαζόμενους αστυνομικούς αλλά και στην τοπική κοινωνία για την τραγική υποστελέχωση και 

αδιαφορία της Κυβέρνησης για την ασφάλεια και την προστασία τους;  

2. Τι προτίθεται να κάνει το Υπουργείο ώστε να ενισχύσει άμεσα με προσωπικό την Αστυνομική Διεύθυνση Αργολίδας; 

Προγραμματίζει το Υπουργείο να γίνουν μεταθέσεις στον Νομό Αργολίδας για την στελέχωση του νέου Τμήματος της 

Νέας Κίου ή θα αναδιανείμει το υπάρχον, ελλιπές, προσωπικό της Α.Δ. του Νομού; 

Ο ερωτών Βουλευτής 

Γαβρήλος Γιώργος 
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